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Z  A  P  I  S  N  I  K 
s 24. sjednice Općinskog vijeća Vareš,   

održane 29.12. 2014. godine 
 

  
Zdravko Marošević – predsjedavajući Općinskog vijeća Vareš, otvorio je 24. sjednicu 

s početkom u 14,00 sati, u velikoj sali Općine Vareš.   

Izvršena je prozivka vijećnika. 

 Prisutni vijećnici: Ismet Abdulahović, Boško Andrić, Mahira Brkić, Tajiba Brkić, 
Asmir Čizmo, Zdenko Franjić, Osman Ibrišimović, Emir Islamović, Kenan Kamenjaš, Đemo 
Kevrić, Zdravko Marošević, Mario Mirčić, Safeta Muftić, Mato Pavić, Elvir Rožajac, Jasmin 
Salketić, Goran Selak i Nikola Šimić.  

Odsutni: Zdravko Barkić.  

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: Općinski načelnik – gosp. Avdija Kovačević, 
sekretar Općinskog vijeća – gosp. Leon Pavlović, šef Kabineta Općinskog načelnika – gosp. 
Ibarahim Spahić,  pomoćnici općinskog načelnika gosp. Ermin Musa, gosp. Zihnija Krnjić, 
gosp. Rusmir Berberović i gosp. Željko Franjić, ispred Službe za privredu i finansije – gosp. 
Senad Mahmutović, federalni vodni inspektor – gosp. Sadudin Numanović, stečajni upravnik 
„Autotrans“ d.d. Vareš – gosp. Josip Šain  i predsjednici političkih stranaka.  

Sekretar OV Leon Pavlović izvijestio je Vijeće o realizaciji Zaključaka sa 23. sjednice 
OV održane 27.11.2014. godine. Na 23. sjednici OV doneseno je šest (6) Zaključaka koji su i   
realizovani Postavljena su tri (3) vijećnička pitanja, na sva pitanja nadležni su dostavili 
pismeni odgovor podnosiocu pitanja.   

Općinski načelnik Avdija Kovačević u okviru aktualne problematike na području 
općine Vareš za današnju sjednicu nije imao obraćanja. 

 
(V i j e ć n i č k a   p i t a n j a) 

Vijećnica Tajiba Brkić sugerisala je nadležnim da se prilikom zimskog održavanja 
lokalnih puteva vodi računa i o čišćenju zaseoka.  
 
Ismet Abdulahović 

 

1. Da li postoji građevinska dozvola za divlju deponiju pored regionalnog puta 
između Breze i Dabravina? Traži da se pitanje proslijedi nadležnim u 
Kantonu. O postavljenom pitanju dao je pojašnjenje. 

http://www.vares.info/
mailto:vares@bih.net.ba
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Đemo Kevrić 
 

2. Da li su se prevoznici koji obavljaju djelatnost prevoza ljudi obavezali da vrše 
samo prevoz učenika na pojedine linije, odnosno mjesne zajednice ili u 
cijelosti? Šta je sa prevozom radnika i građana u ove mjesne zajednice gdje su 
se obavezali prevozom, konkretno to se odnosi na firmu „Ljaljić“. 

    
 Predsjedavajući OV  stavio je na raspravu Zapisnik sa 23. sjednice OV. 

Nije  bilo  primjedbi i predsjedavajući OV stavio je  na izjašnjavanje Zapisnik sa 23. 
sjednice OV, te nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je Zapisnik sa 23. sjednice OV 
jednoglasno usvojen. 

Predsjedavajući OV stavio je na raspravu prijedlog dnevnog reda za  24. sjednicu OV koji 
je usaglašen na Kolegiju Općinskog vijeća.   

Općinski načelnik Kovačević Avdija predložio je izmjenu dnevnog reda tako da tačka 13. 
„Informacija o stepenu provođenja stečajnog postupka nad firmom „Autotrans“ d.d. Vareš“, 
razmatra se kao tačka 6. dnevnog reda. O predloženom dao je pojašnjenje. 

Nakon kraće rasprave i konsultacija predsjedavajući OV je konstatovao da dnevni red 
ostaje nepromijenjen, s tim da će Vijeće 13. tačku dnevnog reda razmatrati prije tačke 1. 
dnevnog reda, što je Vijeće jednoglasno i prihvatilo. 

Nije  više bilo rasprave i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog dnevnog 
reda za 24. sjednicu,  te nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno  usvojen    
s l i j e d e ć i  

 
 

D n e v n i   r e d 
 

1. Prijedlog Odluke o kriterijima za dodjelu sredstava porodicama čiji su stambeni 
objekti oštećeni ili uništeni usljed prirodne nesreće. 
-  Izvjestilac: Pomoćnik načelnika za civilnu zaštitu – Željko Franjić 

 
2. Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade za 2015. godinu  

-   Izvjestilac: Pomoćnik načelnika za prostorno uređenje i obnovu – Ermin Musa 

3. Prijedlog Odluke o upotrebi, čuvanju i vođenju evidencije o pečatima mjesnih 
zajednica sa područja općine Vareš. 
- Izvjestilac: Pomoćnik načelnika za društvene djelatnosti i boračko-invalidsku   
      zaštitu – Rusmir Berberović 

4. Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog oglasa za imenovanje dva člana  
Općinske izborne komisije Vareš  
-   Izvjestilac: Općinski načelnik – Kovačević Avdija 

5. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o utvrđivanju površina za parkiranje 
motornih vozila. 
-   Izvjestilac: Pomoćnik načelnika za prostorno uređenje i obnovu – Ermin Musa 

6. Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prava vlasništva u korist HAFIZOVIĆ (Alije) 
EDINA iz Vareša, na građevinskom zemljištu 
-   Izvjestilac: Pomoćnik načelnika za prostorno uređenje i obnovu – Ermin Musa 
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7. Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na Program rekonstrukcije, izgradnje 

i   obnove lokalnih cesta za 2015. godinu . 
-   Izvjestilac: Pomoćnik načelnika za prostorno uređenje i obnovu – Ermin Musa  

8. Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na Program rekonstrukcije, izgradnje 
i obnove    lokalnih cesta za period od 2015. do 2019. godine . 
-   Izvjestilac: Pomoćnik načelnika za prostorno uređenje i obnovu – Ermin Musa 

9. Izvještaj o realizaciji Programa finansiranja komunalnih djelatnosti u 2014. 
godini  
-   Izvjestilac: Pomoćnik načelnika za prostorno uređenje i obnovu – Ermin Musa 

10. Prijedlog Programa rada OV za 2015. godinu  
-   Izvjestilac: Sekretar OV – Leon Pavlović 

11. Inicijativa za donošenje Odluke o izmjeni Odluke o utvrđivanju cijena 
komunalnih usluga i visine naknade za priključno mjesto, broj: 01-151/14. od 
29.05.2014. godine. 

 
12. Informacija o protuzakonitoj sječi šume u vodozaštitnim zonama izvorišta vode 

za piće na području općine Vareš. 
- Izvjestilac: Općinski načelnik – Kovačević Avdija 
 

13. Informacija o stepenu provođenja stečajnog postupka nad firmom „Autotrans“ 
d.d. Vareš 
-   Izvjestilac: Stečajni upravnik – Općinski načelnik i stečajni upravnik Josip Šain 

14. Informacija o postignutom uspjehu u školskoj 2013/2014 godini u OŠ Vareš, OŠ  
Vareš Majdan i MSŠ Nordbat-2 Vareš P 
-  Izvjestilac: Pomoćnik načelnika za društvene djelatnosti i boračko-invalidsku   
zaštitu – Rusmir Berberović 
 

15. Prijedlog Izmjena i dopuna budžeta/proračuna Općine Vareš za 2014. godinu 
-   Izvjestilac: Općinski načelnik – Kovačević Avdija i pomoćnik načelnika za 
privredu i finansije Krnjić Zihnija 

16. Prijedlog budžeta/proračuna Općine Vareš za 2015. godinu 
-   Izvjestilac: Općinski načelnik – Kovačević Avdija i pomoćnik načelnika za privredu i 
finansije Krnjić Zihnija 

 
17. Prijedlog Odluke o izvršenju budžeta/proračuna   Općine Vareš za 2015. godinu 

- Izvjestilac: Općinski načelnik – Kovačević Avdija i pomoćnik načelnika za 
privredu i finansije Krnjić Zihnija 

 
18. Prijedlog Odluke o privremenom finansiranju potreba Općine Vareš za period od 01. 

januara/siječnja do 31. marta/ožujka 2015. godine. 
-   Izvjestilac: Općinski načelnik – Kovačević Avdija i pomoćnik načelnika za privredu i 
finansije Krnjić Zihnija 

 
19. Tekuća pitanja. 
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Ad. 13. 

(Informacija o stepenu provođenja stečajnog 
postupka nad firmom „Autotrans“ d.d. Vareš)  

        

 Stečajni upravnik gosp. Josip Šain u svom uvodnom izlaganju upoznao je Vijeće o 
pokrenutoj proceduri stečajnog postupka firme „Autotrans“ d.d Vareš, problemima u kojima 
se firma nalazi i planiranim daljnjim aktivnostima na rješavanju istih.  

 Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Ismet Abdulahović, Mario 
Mirčić, Elvir Rožajac, Đemo Kevrić, općinski načelnik Kovačević Avdija koji je dao dodatna 
pojašnjenja za ovu tačku dnevnog reda i gosp. Josip Šain koji dao odgovore na postavljena 
pitanja u raspravi.  

 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV je na osnovu diskusije učesnika u 
raspravi konstatovao da Vijeće daje punu podršku stečajnom upravniku gosp. Josipu Šainu i 
Općinskom načelniku gosp. Kovačević Avdiji u realizaciji planiranih aktivnosti stečajnog 
postupka firme „Autotrans“ d.d. Vareš, sa kojima će se ubuduće blagovremeno upoznati 
Vijeće. 

 Predsjedavajući OV konstatuje uz Zaključak da je Vijeće primilo k znaju 

Informaciju o stepenu provođenja stečajnog 
postupka nad firmom „Autotrans“ d.d. Vareš. 

 
Ad.1. 

(Prijedlog Odluke o kriterijima za dodjelu sredstava porodicama 
čiji su stambeni objekti oštećeni ili uništeni usljed prirodne nesreće.) 

  

 Komisija za statutarna pitanja i propise na 20. sjednici održanoj 19. 12. 2014. 
godine jednoglasno je donijela slijedeći 

 Zaključak: 
-Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o kriterijima za dodjelu sredstava 
porodicama čiji su stambeni objekti oštećeni ili uništeni usljed prirodne nesreće , s tim da se 
u preambuli iza riječi „Na osnovu“ dodaju riječi „ člana 3. Zakona o finansiranju pomoći za 
otklanjanje posljedica prirodne nesreće i obnovu područja zahvaćenim prirodnim 
nesrećama („Sl. novine FBiH“ broj: 59/14)“, ostali tekst ostaje isti,  te je upućuje Vijeću na 
razmatranje. 

 Ovlašteni predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 Otvorena je rasprava u kojoj su iznijeli svoje prijedloge, primjedbe, sugestije i 
mišljenja vijećnici: Safeta Muftić (koja je predložila da sva procedura u vezi realizacije ove 
Odluke bude transparentna i otvorena za sve aplikante kako bi svi mogli dobiti na uvid 
bodovnu listu.), Mario Mirčić, Jasmin Salketić, Ismet Abdulahović i Općinski načelnik 
Kovačević Avdija koji je dao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda i aktivnostima 
koje slijede, te dao odgovore na postavljena pitanja u raspravi. 

 Zatvorena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 
Odluke o kriterijima za dodjelu sredstava porodicama čiji su stambeni objekti oštećeni ili 
uništeni usljed prirodne nesreće. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno 
usvojena  
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Odluka o kriterijima za dodjelu sredstava porodicama 
čiji su stambeni objekti oštećeni ili uništeni usljed prirodne nesreće. 

 
Ad. 2. 

( Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade za 2015. godinu.)        

 

 Komisija za statutarna pitanja i propise na 20. sjednici održanoj 19. 12. 2014. 
godine jednoglasno je donijela slijedeći 

Zaključak: 
- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade 
za 2015. godinu, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

 
Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnik Goran Selak i pomoćnik 

načelnika Ermin Musa koji je ispred ovlaštenog predlagača  dao dodatno pojašnjenje za ovu 
tačku dnevnog reda i odgovor u vezi postavljenog pitanja koje se odnosi na uvođenje u sistem 
naplate komunalne naknade mjesnih zajednica koje koriste  usluge javne rasvjete, zimskog 
održavanja puteva i sl. 

 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 
Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade za 2015. godinu. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 17 glasova 
„ZA“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom usvojena 

 
Odluka o vrijednosti boda komunalne naknade za 2015. godinu.      

 
Ad. 3.  

(Prijedlog Odluke o upotrebi, čuvanju i vođenju evidencije 
 o pečatima mjesnih zajednica sa područja općine Vareš. )  

 
       Komisija za statutarna pitanja i propise na 20. sjednici održanoj 19.12.2014. godine, 
jednoglasno je donijela slijedeći   

Zaključak: 
     

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o upotrebi, čuvanju i vođenju 
evidencije o pečatima mjesnih zajednica sa područja općine Vareš, te je upućuje 
Vijeću na razmatranje. 

 
Otvorena je rasprava u kojoj su svoje prijedloge, primjedbe, sugestije i mišljenja 

iznijeli vijećnici: Safeta Muftić, Mario Mirčić (predložio je dopunu člana 2. – iza riječi 
„predsjednik“ da se dodaju riječi „ i ovlašteni članovi Savjeta ili Vijeća“, u članu 5. stav 2. iza 
riječi „Naziv MZ“ da se dodaju riječi „broj Odluke Vijeća MZ sa podacima o osobama 
ovlaštenim za zastupanje i predstavljanje MZ (ime prezime i funkcija)“, u članu 5. da se doda 
novi stav 3. koji glasi: „ Evidencija će se usklađivati sa nastalim promjenama u sazivima 
vijeća u roku od 7 dana.“), Đemo Kevrić (predložio je da se izvrši dopuna prijedloga Odluke 
koja se odnosi na definisanje mjesta čuvanja pečata), predsjedavajući OV Zdravko Marošević, 
Jasmin Salketić i pomoćnik načelnika Rusmir Berberović koji je ispred ovlaštenog predlagača 
dao dodatna pojašnjenja i odgovore na prijedloge i pitanja iznesena u raspravi. 

Zaključena je rasprava i predsjedavajući  OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 
Odluke o upotrebi, čuvanju i vođenju evidencije o pečatima mjesnih zajednica sa područja 
općine Vareš. 
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Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno usvojena 

Odluka o upotrebi, čuvanju i vođenju evidencije 
 o pečatima mjesnih zajednica sa područja općine Vareš.     

Ad. 4.  
(Prijedlog Odluke o raspisivanju Javnog oglasa 

 za imenovanje dva člana Općinske izborne komisije Vareš.)   
        
 
    Komisija za statutarna pitanja i propise na 20. sjednici održanoj 19.12.2014. godine, 

jednoglasno je donijela slijedeći 
-                                                             Zaključak. 

Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o raspisivanju Javnog oglasa za 
imenovanje dva člana i predsjednika Općinske izborne komisije Vareš, s tim da se u 
naslovu Prijedloga Odluke i Javnom oglasu brišu riječi „i predsjednika“, te je 
upućuje Vijeću na razmatranje. 

 
       Nije bilo učesnika u raspravi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 
Odluke o raspisivanju Javnog oglasa za imenovanje dva člana Općinske izborne komisije 
Vareš. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno 
usvojena  
 

Odluka o raspisivanju Javnog oglasa za 
 imenovanje dva člana Općinske izborne komisije Vareš.    

 
Ad.5. 

(Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o  
utvrđivanju površina za parkiranje motornih vozila.)  

 
    Komisija za statutarna pitanja i propise na 20. sjednici održanoj 19.12.2014. godine, 

jednoglasno je donijela slijedeći 
Zaključak: 

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o utvrđivanju 
površina za parkiranje motornih vozila, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 
 

 Otvorena je rasprava u kojoj su svoje primjedbe, prijedloge i mišljenja iznijeli 
vijećnici: Safeta Muftić, Ismet Abdulahović, Mario Mirčić, Elvir Rožajac i predsjedavajući 
OV Zdravko Marošević koji je na osnovu diskusije vijećnika u raspravi predložio slijedeći 
prijedlog 

Zaključka: 
- Zadužuju se Općinski načelnik i nadležne Službe da pristupe izradi nove Odluke 

o utvrđivanju  površina za parkiranje motornih vozila sa rokom do kraja juna 
mjeseca 2015. godine, te da se ista utvrdi u Program rada OV za 2015. godinu. 

Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 
Odluke o izmjeni Odluke o utvrđivanju površina za parkiranje motornih vozila. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno 
usvojena  

Odluka o izmjeni Odluke o utvrđivanju 
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površina za parkiranje motornih vozila.    
 
 Predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje predloženi prijedlog Zaključka, te nakon 
izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno usvojen predloženi Zaključak. 

 
Ad. 6. 

(Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prava vlasništava u korist 
HAFIZOVIĆ (Alije) EDINA iz Vareša, na građevinskom zemljištu.) 

  
 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 
izjašnjavanje Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prava vlasništva u korist HAFIZOVIĆ (Alije) 
EDINA iz Vareša, na građevinskom zemljištu.  
 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 16 glasova 
„ZA“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom  usvojeno  

 
Rješenje o utvrđivanju prava vlasništva u korist  

HAFIZOVIĆ (Alije) EDINA iz Vareša, na građevinskom zemljištu.   
 

  

Ad. 7. 
(Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na 

 Programa rekonstrukcije, izgradnje i obnove lokalnih cesta za 2015. godinu.) 
  

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 
izjašnjavanje Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na Program rekonstrukcije, izgradnje i 
obnove lokalnih cesta za 2015. godinu. 
 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno 
usvojen  

Zaključak o davanju saglasnosti na Program 
rekonstrukcije, izgradnje i obnove lokalnih cesta za 2015. godinu.   

 
Ad. 8. 

(Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na Program  rekonstrukcije, 
 izgradnje i obnove lokalnih cesta za period od 2015. do 2019. godine.) 

  
Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnik Mario Mirčić i pomoćnik 

načelnika Ermin Musa. 

Nije više bilo učesnika u raspravi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje 
Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na Program rekonstrukcije, izgradnje i obnove 
lokalnih cesta za period od 2015. do 2019. godine. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno 
usvojen 
 

Zaključak o davanju saglasnosti na Program rekonstrukcije, 
 izgradnje i obnove lokalnih cesta za period od 2015. do 2019. godine.  
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Ad. 9. 
(Izvještaj o realizaciji Programa finansiranja 

 komunalnih djelatnosti u 2014. godini. )  
 
           Otvorena je rasprava u kojoj su svoje primjedbe, prijedloge, sugestije i mišljenja 
iznijeli vijećnici: Safeta Muftić, Elvir Rožajac, Goran Selak, predsjedavajući OV Zdravko 
Marošević i Općinski načelnik Kovačević Avdija koji je u svom obraćanju a na osnovu 
diskusije vijećnika predložio Vijeću da prihvati Izvještaj o realizaciji Programa finansiranja 
komunalnih djelatnosti za 2014. godinu uz Zaključak da se u prvoj polovini 2015. godine 
pristupi doradi svih Odluka koje tretiraju ovu materiju. 
 
 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Izvještaj o 
realizaciji Programa finansiranja komunalnih djelatnosti u 2014. godinu uz slijedeći 

Zaključak: 
 

- Zadužuje se nadležna Služba da u prvoj polovini 2015. godine pristupi detaljnoj 
doradi (izmjene i dopune) svih Odluka koje tretiraju materiju koja se odnosi na 
građevinsko zemljište i komunalnu naknadu. 

   Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 16 glasova „ZA“ 
i 2 „SUZDRŽANA“ glasa usvojen predloženi Zaključak i 

 
Izvještaj o realizaciji  Programa 

 finansiranja komunalnih djelatnosti u 2014. godini.  
 

 
Ad. 10. 

(Prijedlog Programa rada Općinskog vijeća Vareš  za 2015. godinu. ) 
     
      Sekretar OV Leon Pavlović dao je dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

Otvorena je rasprava u kojoj je vijećnik Ismet Abdulahović zatražio da se u Program rada 
OV za 2015. godinu, u prvom kvartalu uvrsti – planira svečana sjednica povodom Dana 
nezavisnosti BiH i u zadnjem kvartalu svečana sjednica povodom Dana državnosti BiH, te da 
se o prijedlogu izjasni Vijeće.  U daljnjoj raspravi su učestvovali sekretar OV Leon Pavlović, 
pomoćnik načelnika Rusmir Berberović i Općinski načelnik Kovačević Avdija koji je u svom 
obraćanju izjavio da je Vijeće donijelo Odluku o načinu obilježavanja međunarodnih i 
državnih praznika u kojoj je navedeno da Općinsko vijeće Vareš može održati svečanu 
sjednicu, o čemu odlučuje OV na prijedlog Kolegija OV Vareš, (isto je navedeno u Programu 
rada OV), te da bi se  Vijeće izjasnilo o prijedlogu vijećnika Ismeta Abdulahović, potrebno 
izvršiti izmjenu te Odluke.  

Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog Programa 
rada OV Vareš za 2015. godinu. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno usvojen 

 
Programa rada Općinskog vijeća Vareš za 2015. godinu.  
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Ad. 11. 
(Inicijativa za donošenje Odluke o utvrđivanju cijena komunalnih usluga 

i visine naknade za priključno mjesto, broj: 01-151/14. od 29.05.2014. godine . ) 
  

 Otvorena je rasprava u kojoj su svoje primjedbe, stavove i mišljenja iznijeli vijećnici: 
Safeta Muftić, Elvir Rožajac, Ismet Abdulahović, Mario Mirčić, Tajiba Brkić, Mahira Brkić, 
Goran Selak, Jasmin Salketić, Kenan Kamenjaš, Boško Andrć, Zdenko Franjić, 
predsjedavajući OV Zdravko Marošević, Općinski načelnik Kovačević Avdija koji je u svom 
obraćanju podsjetio prisutne da je u funkciji Jedinstvenog općinskog organa i ovlaštenog 
davaoca mišljenja po pitanju ove Inicijative, podržana Inicijativa i u skladu sa važećim 
Zakonom o  komunalnim djelatnostima ZDK, ista proslijeđena u daljnju proceduru. 
  U vezi podnesene Inicijative od strane vijećnika Kenana Kamenjaš, Općinski načelnik 
je predložio slijedeći Zaključak: 
- Da se navedena Inicijativa prihvati i uputi davaocu komunalnih usluga-JKP d.o.o. Vareš, te 
da Nadzorni odbor ovog preduzeća sa menadžmentom sagleda mogućnost prihvaćanja ove 
inicijative uzimajući u obzir teško socijalno stanje stanovništva, a da se ne ugrozi poslovanje 
preduzeća, gdje bi se iz dodatnih poslova na tržištu obezbijedilo poslovanje preduzeća bez 
promjene dosadašnjih cijena komunalnih usluga. 
 Radi povećanja broj korisnika kao i zdravstvene ispravnosti vode za piće potrebno je 
nastaviti aktivnosti na prenošenju lokalnih vodovoda na upravljanje Javnom komunalnom 
preduzeću. 
 Davalac usluga je potrebno da se očituje o navedenoj inicijativi, te da do 15.01.2015. 
godine, ako ocijeni da ima mogućnosti, predloži Općinskom načelniku novu cijenu komunalnih 
usluga na osnovu koje bi bila pripremljena Odluka za narednu sjednicu Općinskog vijeća. 
 
 U daljnjoj raspravi su učestvovali Ismet Abdulahović, Goran Selak, Tajiba Brkić i 
Asmir Čizmo. 
 Predsjedavajući OV dao je pauzu u trajanju 10 minuta na traženje vijećnika Gorana 
Selak i Asmira Čizme. 
 
 Nastavljeno je sa radom današnje sjednice. 
  
 Općinski načelnik Kovačević Avdija je na osnovu diskusije i na traženje vijećnika 
Gorana Selak upoznao prisutne i javnost sa Izvještajem o rezultatima mikrobiološkog 
ispitivanja vode sa seoskih i gradskih vodovoda koje održava JKP d.o.o. Vareš (od 24 ispitana 
uzorka vode jedan uzorak je neispravan, dok su ostali ispravni prema Pravilniku o 
zdravstvenoj ispravnosti vode za piće „Sl. glasnik BiH“, broj: 40/10). 
 

Nije više bilo učesnika u raspravi po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV  
stavio je na izjašnjavanje Inicijativu  za donošenje Odluke o utvrđivanju cijena komunalnih 
usluga i visine naknade za priključno mjesto, broj: 01-151/14. od 29.05.2014. godine. 

 
Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da sa 8 glasova „ZA“, 1 

glasom „PROTIV“ i 8 „SUZDRŽANIH“ glasova nije prihvaćena  
  

Inicijativa za donošenje Odluke o utvrđivanju cijena komunalnih usluga 
i visine naknade za priključno mjesto, broj: 01-151/14. od 29.05.2014. godine .  
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Ad. 12. 

(Informacija o protuzakonitoj sječi šume u vodozaštitnim 
 zonama izvorišta vode za piće na području općine Vareš. ) 

 
 Predsjedavajući OV podsjetio je prisutne da je po ovoj tački dnevnog reda prisutan 
Federalni vodni inspektor gosp. Sadudin Numanović. 
  

Otvorena je rasprava u kojoj su svoja mišljenja, stavove, primjedbe, prijedloge i 
pitanja iznijeli vijećnici: Mario Mirčić, predsjedavajući OV Zdravko Marošević, Emir 
Islamović, Ismet Abdulahović, Elvir Rožajac, Mahira Brkić, Kenan Kamenjaš, Boško Andrić, 
Nikola Šimić i Općinski načelnik koji je u svom obraćanju izjavio da podržava iznesenu 
sugestiju od strane zamjenice predsjedavajućeg OV, da se zakaže vanredna sjednica OV sa 
temom šume i Šumarstvo u Varešu. 

 
Za riječ se javio Federalni vodni inspektor gosp. Sadudin Numanović koji je u svom 

izlaganju, sveobuhvatnom prezentacijom podsjetio prisutne na podatke, zakonske obaveze i 
nadležnosti Federalne inspekcije koji su bili osnov za obradu i izradu ove Informacije. 

 
 U daljnjoj raspravi su učestvovali zamjenica predsjedavajućeg OV Mahira Brkić, 

predsjedavajući OV Zdravko Marošević, vijećnik Kenan Kamenjaš i federalni vodni inspektor 
Sadudin Numanović. 

Nije više bilo učesnika u raspravi  i predsjedavajući OV konstatuje da je Vijeće 
primilo k znaju  
 

Informacija o protuzakonitoj sječi šume u vodozaštitnim 
 zonama izvorišta vode za piće na području općine Vareš  

  
Predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog  

Zaključka: 
 

- Zadužuje se Općinski načelnik da do 15. januara 2015. godine organizuje 
održavanje zajedničke tematske – vanredne sjednice Općinskog vijeća Vareš i 
Općinskog vijeća Olovo na temu aktuelne problematike vezano za šume i 
Šumarstvo. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje uz Zaključak da je 
jednoglasno usvojen predloženi Zaključak. 

Predsjedavajući OV dao je pauzu u trajanju od 30 minuta. 
Nastavljeno je sa radom današnje sjednice. 

 
Ad. 14. 

(Informacija o postignutom uspjehu u školskoj 2013/2014. godini u 
OŠ „Vareš“ i Vareš Majdan“, MSŠ „Nordbat-2“ Vareš. ) 

 
 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV konstatuje uz 
Zaključak da je Vijeće primilo k znanju  

Informaciju o postignutom uspjehu u školskoj 2013/2014. godini u 
OŠ „Vareš“ i Vareš Majdan“, MSŠ „Nordbat-2“ Vareš.  
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 Ad. 15. 

(Prijedlog Izmjena i dopuna budžeta/proračuna 
Općine Vareš za 2014. godinu. ) 

 
Komisija za privredu, finansije i budžet na 8. sjednici održanoj 19.12.2014. godine, 

jednoglasno je donijela slijedeći  

Zaključak: 
- Komisija prihvata Prijedlog Izmjena i dopuna budžeta/proračuna Općine Vareš za 

2014. godinu, te ga upućuje Vijeću na razmatranje. 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 
izjašnjavanje Prijedlog Izmjena i dopuna budžeta/proračuna Općine Vareš za 2014. godinu. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da su jednoglasno 
usvojene  

Izmjene i dopune budžeta/proračuna Općine Vareš za 2014. godinu.  
 

 
Ad. 16. 

(Prijedlog budžeta/proračuna Općine Vareš za 2015. godinu. ) 
 

Komisija za privredu, finansije i budžet na 8. sjednici održanoj 19.12.2014. godine, 
jednoglasno je donijela slijedeći  

Zaključak: 
- Komisija prihvata Prijedlog Budžeta/Proračuna Općine Vareš za 2015. godinu, te ga 

upućuje Vijeću na razmatranje, s preporukom da se u 2015. godini štedi i da se izvršava 
u skladu sa utvrđenim iznosima po kontima. 

 
Otvorena je rasprava u kojoj je Općinski načelnik predložio da se pozicija JPU Dječije 

obdanište Vareš poveća za dodatni iznos od 7.500,00 KM, s tim što će se 2.000,00 skinuti sa 
stavke koja se odnosi na zaštitu okoline, a ostali iznos (5.500,00 KM) sa pozicije za izradu 
urbanističkog plana. O predloženom je dao pojašnjenje. 

U daljnjoj raspravi su učestvovali vijećnici: Mario Mirčić, Tajiba Brkić, Elvir Rožajac, 
Safeta Muftić, Đemo Kevrić (koji je upoznao prisutne sa dostavljenim amandmanima Kluba 
BPS na Nacrt budžeta, te da ni jedan nije prihvaćen)  i Općinski načelnik koji je izjavio da 
podržava inicijativu vijećnika Tajibe Brkić i Elvira Rožajac koja se odnosi da se ide sa 
prijedlogom sufinansiranja hitne službe ka Zavodu za javno zdravstvo o čemu je dao i 
pojašnjenje. 

Nije više bilo učesnika u raspravi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje 
Prijedlog budžeta/proračuna Općine Vareš za 2015. godinu. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno 
usvojen 

Budžet/proračun Općine Vareš za 2015. godinu. 
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Ad. 17. 

(Prijedlog Odluke o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš za 2015. godinu. ) 
 

Komisija za privredu, finansije i budžet na 8. sjednici održanoj 19.12.2014. godine, 
jednoglasno je donijela slijedeći  

- Komisija prihvata Prijedlog Odluke o izvršenju Budžeta/Proračuna Općine Vareš za 
2015. godinu, te ga upućuje Vijeću na razmatranje. 

 
   Komisija za statutarna pitanja i propise na 20. sjednici održanoj 19.12.2014. godine, 

jednoglasno je donijela slijedeći 
 

Zaključak: 
-Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o izvršenju budžeta/proračuna Općine 
Vareš za 2015. godinu,  s tim da se u preambuli Odluke riječ „ donijelo je“ zamijeni sa 
riječju „donosi“, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

 Nije bilo rasprave po ovoja tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 
izjašnjavanje Prijedlog Odluke o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš za 2015. godinu. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno 
usvojena 

Odluka o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš za 2015. godinu 
 

Ad. 18. 
(Prijedlog Odluke o privremenom finansiranju potreba  

Općine Vareš za period od 01.januara/siječnja do 31. marta/ožujka 2015. godine. ) 
 

Tačka je povućena sa dnevnog reda zbog usvajanja Budžeta/proračuna Općine Vareš 
za 2015. godinu. 

 
 

Ad. 19.  
 (Tekuća pitanja.) 

 
1. Predsjedavajući OV upoznao je prisutne da je na Kolegiju OV razmatran Zahtjev 

zemljoradničkih zadruga u kome traže retroaktivnu izmjenu Odluke Općinskog vijeća 
Vareš, broj: 01-319/13 od 28.11.2013. godine, retroaktivno za 2014. godinu. Kolegij 
OV i Općinski načelnik usaglasili su da se pokuša iznaći rješenje i udovolji zahtjevu 
Zemljoradničkih zadruga. U vezi pomenutog Zahtjeva zatraženo je mišljenje 
zamjenice općinskog pravobranioca, koja je isto i dostavila broj: M-5/14 od 02.12. 
2014. godine u kome je navedeno „Svaka odluka koja bi se donijela u pravcu 
oslobađanja obaveze za plaćanje komunalne takse na istaknutu firmu pojedinih 
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pravnih subjekata bila bi direktno kršenje Ustava i pozitivnih zakonskih propisa 
Federacije Bosne i Hercegovine, te odluka Ustavnog suda Federacije BiH.“  

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Mario Mirčić, Jasmin Salketić, 
Ismet Abdulahović, Boško Andrić, Nikola Šimić, Kenan Kamenjaš, predsjedavajući 
OV Zdravko Marošević i pomoćnik načelnika Zihnija Krnjić koji je dao pojašnjenje 
vezano za određene odredbe Odluke o općinskim komunalnim taksama i Presude 
ustavnog suda FBiH i eventualno rješenje zahtjeva Zemljoradničkih zadruga. 

Predsjedavajući OV je na osnovu dostavljenih očitovanja od nadležnih u vezi 
Zahtjeva zaključio da se uputi odgovor Zemljoradničkim zadrugama sa područja 
općine Vareš, da Vijeće nije odlučilo da se ide u daljnju proceduru po njihovom 
Zahtjevu. 

 

2. Predsjedavajući OV upoznao je prisutne da je Vijeću od strane MZ Dabravine, 
dostavljen zahtjev broj: 04-12/14 od 27.12.2014. godine za realizaciju projekta 
„Sanacije korita rijeke Stavnje u području Mjesne zajednice Dabravine“.  

Vijećnik Jasmin Salketić u svojstvu predsjednika MZ Dabravine iznio je dodatno 
pojašnjenje u vezi Zahtjeva MZ Dabravine. 

Predsjedavajući OV zaključio je da Općinski načelnik i nadležne Službe organa 
uprave, zajedno u dogovoru sa Savjetom MZ Dabravine pokušaju iznaći rješenje 
navedeno u  Zahtjevu MZ Dabravine. 

 

3. Predsjedavajući OV upoznao je prisutne da je Vijeću od strane stanara ulice Tirići     
( C-bloka, P+8) dostavljena inicijativa (sa potpisnicima) za uklanjanje postavljenih 
metalnih stubova na javnoj površini između zgrada C-bloka.  

Pomoćnik načelnika Ermin Musa izvijestio je Vijeće da je Služba upoznata sa 
Inicijativom i da je lice kojem je data urbanistička suglasnost, istu zloupotrijebio i 
postavilo metalne stubove na mjesto gdje nije određeno, te da je nakon intervencije 
nadležne Službe, uklonio metalne stubove. Ostao je neuklonjen jedan dio, ali i to će 
biti realizovano. 

 

4. Predsjedavajući OV upoznao je prisutne da je Vijeću od strane MZ Mir (Bijelo 
Borje) dostavljen Zahtjev za sanaciju lokalnog puta Bijelo Borje-Mir, općina Vareš, 
gdje je u toku izvoz trupaca sa lagera Vresika, koji se nalazi u blizini „Kuće Susreta“ 
Bijelo Borje, Vareš, broj: 11/14 od 12.12.2014. godine. 

Vijećnik Mario Mirčić izvijestio je da isti problem postoji na putu Podtisovci-
Mlakve.  

Predsjedavajući OV je zadužio Općinskog načelnika i nadležnu Službu da pristupe 
rješavanju Zahtjeva MZ Mir. 

 

5. Predsjedavajući OV upoznao je prisutne da je Vijeću dostavljen dopis od strane 
Ministarstva za poljoprivredu, šumarstvo i vodoprivredu ZDK broj: 05-25-3243-
11/14 od 22.12.2014. godine, u kome traže suglasnost Općinskog vijeća za 
provođenje postupka dodjele koncesije za izgradnju MHE na rijeci Tribiji. Sa 
sadržajem dopisa upoznato je Vijeće. 

Pomoćnik načelnika Ermin Musa izjavio je da će se za narednu sjednicu biti 
pripremljen potreban materijal i da će isti Vijeće razmatrati kao tačku dnevnog reda. 
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6. Vijećnik Kenan Kamenjaš u ime grupe građana MZ Dabravine upoznao je Vijeće sa 
problemom mještana (tri kuće) kojima je usljed poplava i klizišta zatrpan put (tunel) 
tako da nemaju normalan pristup do svojih stambenih objekata. Također je upoznao 
prisutne da isti problem postoji i na dionici puta u Lukama (od džamije do Studenca 
vode), te zatražio da se pristupi sanaciji navedenih dionica. 
Predsjedavajući OV je zadužio Općinskog načelnika i nadležne Službe da u saradnji 
sa MZ Dabravine izvide mogućnost projekta saniranja pomenutih dionica. 
  
Općinski načelnik Kovačević Avdija u svom izlaganju dao je osvrt na određena 
dešavanja u 2014. godini. Na kraju svog obraćanja zahvalio se građanima što su u 
određenim situacijama bili u funkciji lokalne zajednice, zahvalio se i Vijeću na  
saradnji, te  uputio čestitke za nadolazeće praznike.  
 
Predsjedavajući OV Zdravko Marošević u svom obraćanju zahvalio se vijećnicima na 
saradnji, te uputio čestitke za nadolazeće praznike. Pozvao je vijećnike da prisustvuju 
svečanom prijemu koji će se održati 30.12. 2014. godine u 13,00 sati u Općini Vareš, 
povodom Nove godine. 

 
        Sastavni dio ovog Zapisnika je audio zapis sjednice.   

 
  Sjednica je završena u 20,45 sati.  

         
 
 
 
 
 
 
 

S E K R E T A R 
 

Leon Pavlović 
 

 

 

 

ZAPISNIČAR 
 

Azra Ibrahimović 

 
PREDSJEDAVAJUĆI 

 

Zdravko Marošević 
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